
 
 
 
 
 
 
 
 

2023 CCTV Film and Television National Children's Talent Competition Eastern United States Division 
2023中央电视台影视城全国少儿才艺选拔赛美东赛区 

Competition Category参赛项目: Date日期: 

Contestant Name参赛者姓名: Age年龄: 

Describe Talent优点： 
 
 

Guardian's Name家長姓名: Phone #电话: 

Applicant Provide following Information: 
报名请准备以下资料 
• Personal Profile 
个人的简介 

• A self-picture 
一张个人照片 

• Provide an entry video for singing dancing, musical instrument and language performance 
对于歌唱、舞蹈、乐器和语言表演类的参赛节目，请提供横屏拍摄的参赛视频 

• Provide 2 -3 pictures of works for Calligraphy and Painting contestants 
对于参加书法、绘画的选手，请提供 2-3 张孩子作品的照片 

• Provide instructor name 
写上指导老师的姓名 

2023 CCTV Film and Television National Children's Talent Competition, New York Division Oversea competition registration 
starting now! 
2023中央电视台影视城全国少儿才艺选拔赛纽约赛区报名开始啦！ 

• 4-18 year olds can participate for Singing, Dancing, Musical Instrument, Languages, Drama, Paper Cut and Photography 
凡 4-18 岁的孩子们都可 以参赛，参赛的项目包括：歌唱、舞蹈、器乐、语言表演、戏曲、书法、绘画、剪纸和
摄影等。 
• Audition and Semifinals contest can be online or at Designated Theater. If qualify for the final, you will be required to 

appear in person at CCTV Studio in July 2023. 
海选和复赛在网上或现场（指定剧场）进行。如获得決赛资格，将会于 2023 年 7月，在中央电视合星光大道演
播厅现场决赛。 
• Submit Application Form email to: 
海选报名资料和参赛作品请发： 

JUDY Chen  JDY 陈老师：BWT-ICAC@Outlook.com Tel电话：917-9127466  917-2152096 
You must pass the audition to be able to submit semifinal application. When filling out semifinal application, you 
MUST enter "Overseas" for LOCATION. 
通过海选后方可进入“复赛通道”报名。“所属选区〞 记得要写 “海外〞 赛区哟！  

Final competition date,决赛的时间：end of July 2023  2023 年 7月下旬 

Final competition place: 决赛的地点：CCTV Walk of Fame Studio中央电视台星光大道演播厅 

Organizer主办机构：BWT- International Culture and Arts Center  BWT国际文化艺术中心  纽约星湃文化 
Authorized承办机构：BWT- International Culture and Arts Center  BWT国际文化艺术中心 


